
2025 New IntroductionsTo all our Valued Customers and Associates within the Horticulture Industry,

For over 75 years our families have been involved in the growing of plants. Truly it has been a blessing to be in this industry. The joy of dealing with things that are alive!

Both the plants and all the people that we have come to know over the years. We take this time to reflect and to say thank you to all who have been a part of our lives.

After 75 years, we still get excited about the plants we grow. Perhaps it is because every plant has a story to tell. A story that is much bigger than us. A story about the

One who is the author and sustainer of life. Each plant Reflecting His Glory. To Him belong all the credit and praise. We hope that you too will continue to see the joy in all

the living things that we get to see every day as we play our part in His story. As always, we invite you to come and see what is growing on our farms.

“For what can be known about God is plain to them, because God has shown it to them. For his invisible attributes, namely, his eternal power and divine nature, have been clearly perceived, ever since the creation

of the world, in the things that have been made. So they are without excuse.”  Romans 1:19,20

À tous nos précieux clients et associés dans le secteur de l’horticulture,

Depuis plus de 75 ans, nos familles sont impliquées dans la culture des plantes. C'est une véritable bénédiction que de travailler dans ce secteur. La joie de s'occuper de

choses vivantes! Tant les plantes que toutes les personnes que nous avons appris à connaître au fil des ans. Nous prenons le temps de réfléchir et de remercier tous ceux

qui ont fait partie de notre vie. Après 75 ans, nous sommes toujours enthousiasmés par les plantes que nous cultivons. C'est peut-être parce que chaque plante a une

histoire à raconter, une histoire qui nous dépasse largement, une histoire qui concerne Celui qui est l'auteur et le soutien de la vie. Chaque plante reflète Sa gloire. C'est

à Lui que reviennent tous les mérites et toutes les louanges. Nous espérons que vous continuerez à voir la joie dans tous les êtres vivants que nous avons l'occasion de

voir tous les jours, en jouant notre rôle dans Son histoire. Comme toujours, nous vous invitons à venir voir ce qui pousse dans nos fermes. 

« Car ce qu'on peut connaître de Dieu est manifeste pour eux, Dieu le leur ayant fait connaître. En effet, les perfections invisibles de Dieu, sa puissance éternelle et sa divinité, se voient comme à l'œil, depuis la

création du monde, quand on les considère dans ses ouvrages. Ils sont donc inexcusables. » Romains 1:19,20  



Juniperus virginiana ‘Taylor’
Taylor Juniper
Zone: 3 Height:30ft Spread: 3ft

Hydrangea arborescens ‘BAlful’
Flowerfull™ Hydrangea
Zone: 3 Height: 4ft Spread: 5ft

Hydrangea paniculata ‘SMNHPH’
Little Lime Punch® Hydrangea
Zone: 3 Height: 3ft Spread: 3ft

Symphoricarpos doorenbosii ‘Kolmapinpos’

Pink Posy™ Snowberry
Zone: 3 Height: 3ft Spread: 3ft

Cercis canadensis 
‘Pink Heartbreaker’
Pink Heartbreaker Redbud
Zone: 5 Height: 12ft Spread: 8ft

Betula Platyphylla ‘Jefpark’ PP25,468

Parkland Pillar® Birch
Zone: 3 
Height: 40ft 
Spread: 7ft

Carpinus caroliniana
American Hornbeam
Zone: 4 
Height: 25ft 
Spread: 20ft

Acer rubrum ‘Red Rocket’
Red Rocket Maple
Zone: 3 Height: 38ft Spread: 15ft

Acer saccharum
Sugar Maple
Zone: 4 Height: 45ft Spread: 40ft



Easy Bee-zy™ 

Knock Out® 
‘SRPylwko’

Fragrance: strong Height: 3ft Spread: 3ft

Chandos Beauty
Harkness Masterpiece Collection®

Fragrance: strong Height: 4ft Spread: 3ft

Cosmic Clouds™ 
‘WEKblufstow’

Fragrance: strong,fruity Height: 3ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘Linghuazhanlu’
Lavender Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘Xin ri yeu’
Dark Red Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘Roufurong’
Pink Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘Lue he hong’
Red Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘Xeu ta’
White Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft

Paeonia suffruticosa ‘lutea’
Yellow Tree Peony
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 3ft



Reflecting Glory ‘VLR16067’
Fragrance: light Height: 3ft Spread: 3ft

Showpiece™ Champagne ‘Noa1112130’
Fragrance: fruity Height: 2ft Spread: 3ft

Showpiece™ Lipstick ‘Noa16079’
Fragrance: strong Height: 2ft Spread: 3ft

Make Me Blush™ 
‘WEKmotonton’

Fragrance: moderate Height: 4ft Spread: 3ft

Eden Climber® 

Pretty in Pink ‘Margaret Mae’ 
Fragrance: strong 
Height: 12ft Spread: 4ft

Life of the Party™ 
‘WEKjucistwe’

Fragrance: fruity Height: 3ft Spread: 2ft

Morning Glow™
‘WEKpiflaspas’

Fragrance: tea Height: 3ft Spread: 2ft

Kencara Sunrise ‘Jalkencara’
Fragrance: moderate tea Height: 5ft Spread: 3ft

Perfume Factory™ 
‘WEKnewibpusbi’

Fragrance: strong fruity Height: 5ft Spread: 3ft


